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شرط و شروط سازمان لیگ برای لیگ 
بیست و چهارم

جایگاه بانوان باید تجهیز شود

یکـــی از ابهامـــات موجـــود در خصوص 
زمـــان برگـــزاری فصـــل آینده لیـــگ برتر 
است که با شـــرایط کنونی لیگ آینده در 
چه زمانی و چگونه برگزار خواهد شـــد. 
محمدرضا کشـــوری فرد در این خصوص 
می گویـــد: »بحـــث شـــروع مســـابقات 
الزاماتـــی دارد کـــه باشـــگاه ها بایـــد آنها 
را رعایـــت کننـــد. در واقع موضـــوع آغاز 
مســـابقات لیـــگ برتـــر بـــه رعایـــت این 
الزامات بســـتگی دارد و در روزهای آینده 
این الزامات به باشـــگاه های لیگ برتری 

ابلاغ خواهد شـــد.«
سرپرست ســـازمان لیگ در خصوص 
اینکه الزامات سازمان لیگ چیست؟ 
بیان می کند: »مســـابقات فصل آینده 
لیـــگ برتر بایـــد با حضور کمـــک داور 
ویدیویـــی برگـــزار شـــود و کیومـــرث 
هاشـــمی، وزیـــر ورزش تأکیـــد زیادی 
در ایـــن خصـــوص دارد. بـــه این دلیل 
باید باشـــگاه ها ورزشـــگاه های خود را 

به VAR تجهیـــز کنند.«
او در پاســـخ بـــه ایـــن ســـؤال کـــه آیـــا 
فصل آینده تمام ورزشـــگاه ها میزبان 
هـــواداران خانـــم در تمام مســـابقات 
خواهند بود؟ می افزاید: »این موضوع 
بســـتگی بـــه تصمیـــم شـــورای تأمین 
دارد و ایـــن شـــورا پیـــش از برگـــزاری 
مســـابقات باید برای حضـــور خانم ها 
تصمیم گیـــری کنـــد امـــا بـــرای ورود 
خانم ها باید ورزشـــگاه ها تجهیز شوند 
یعنـــی عـــلاوه بر تجهیـــز ورزشـــگاه ها 
بـــه VAR بایـــد محـــل ورود و خـــروج 
بانـــوان، آبخـــوری و ســـایر مـــوارد در 
تمـــام ورزشـــگاه ها مجـــزا شـــود تـــا 
بتوانیـــم پذیـــرای هـــواداران خانم در 
استادیوم های سراسر کشور باشیم.«

نیمکت نشینی دوباره تهدید بزرگ شماره یک

بیرانوند و سراب حضور در اروپا

ایلیا بهزاد اول/ چند روز پس از منتشـــر شدن اخباری 
مبتنی بـــر نوتیس دوباره علیرضا بیرانوند برای فســـخ 
قـــرارداد، شـــایعه علاقـــه تیم اســـپارتاک مســـکو برای 
جـــذب وی به گوش می رســـد. گزینه ای کـــه در ظاهر 
برای ســـنگربان شـــماره یک تیم ملـــی فوتبال جذاب 
بـــه نظـــر می رســـد اما بـــا توجـــه بـــه فـــرم فوق العاده 
الکساندر ماکســـیمنکو دروازه بان این تیم که اخیراً به 
تیم ملی روســـیه هم دعوت شـــده، مانند تجربه قبلی 
بیرانونـــد یک ســـراب خواهد بـــود. علیرضـــا بیرانوند 
در ســـال ۱۳۹۹ و پس از درخشـــش در جـــام جهانی و 
لیگ قهرمانان آســـیا، برای پیشـــرفت در فوتبال اروپا 
به آنتـــورپ بلژیک رفت امـــا نتوانســـت آرزوهای خود 
را در ایـــن تیـــم دنبال کنـــد. بیرانوند، بـــدون توجه به 
اینکه گزینه اصلی ســـرمربی نیست تیم جدید خود را 
انتخاب کرد و دو ســـال از بهترین سال های این ستاره 
فوتبـــال ایران در دو تیـــم رویال آنتورپ و بوآویشـــتای 
پرتغال ســـوخت. دو فصـــل تجربه لژیونـــری بیرانوند، 
مجموعـــاً برای ایـــن بازیکن ۱۸ بازی به همراه داشـــت 

و همین اتفـــاق دروازه تیم ملـــی را از او گرفت.
 در ابتـــدای فصـــل گذشـــته، بیرانونـــد برای رســـیدن 
بـــه دروازه تیـــم ملی در جـــام جهانی به پرســـپولیس 
بازگشـــت و در ایـــن امر موفـــق هم بود امـــا حالا پس 
از حواشـــی تکراری فســـخ قـــرارداد با باشـــگاه، به نظر 
می رســـد کـــه او از تجربـــه ناموفـــق قبلی خـــود درس 
نگرفته اســـت. ترک پرســـپولیس به مقصـــد تیمی که 
در هیچ رقابـــت بین المللی حضور نـــدارد و دروازه بان 
بومـــی آن بـــرای اولیـــن بار بـــازی در تیم ملی روســـیه 
را تجربـــه کـــرده، شـــاید خاطـــرات دوران تلـــخ حضور 
در بلژیـــک و پرتغـــال را بـــرای بیرانوند تکـــرار کند. آن 
هـــم برای دروازه بانی ۳۱ ســـاله که شـــاید بـــا غیبت در 
ترکیب ثابـــت تیم ملی، دیگـــر فرصت اثبـــات خود را 
نداشـــته باشـــد. باید منتظر ماند و دید آیـــا بیرانوند از 
اشـــتباه قدیمی خـــود درس می گیرد یا ســـراب لژیونر 

شـــدن، او را به روســـیه خواهد برد.

پرسپولیس تبریک گفتن را تمرین کرد
در حالی که کمتر تیمی به پرســـپولیس بابت قهرمانی 
در لیگ برتـــر تبریک گفت، این باشـــگاه بـــه تیم های 

صعودکننده لیگ یک تبریک گفته اســـت.
در پیام باشـــگاه پرســـپولیس خطاب به باشـــگاه های 
چادرملـــوی اردکان یـــزد و خیبـــر خرم آبـــاد آمـــده: 
موفقیت و صعـــود دو تیم خـــوب فوتبال کشـــورمان، 
بـــه بیســـت و چهارمیـــن دوره رقابت هـــای لیـــگ برتر 
)جام خلیج فارس( باعث خرســـندی مـــا خواهد بود.
باشـــگاه پرســـپولیس این حضـــور موفقیت آمیـــز را به 
باشـــگاه ها، مدیـــران، کارکنـــان، مربیـــان و بازیکنان 
تیم هـــای خیبـــر و چادرملـــوی اردکان و دیگـــر اهالـــی 
فوتبال این دو شـــهر، خیـــر مقدم و به مـــردم خوب و 
باصفـــای شـــهرهای خرم آبـــاد و یزد تبریـــک می گوید.
همچنین بـــرای دو تیم ریشـــه دار و باســـابقه پیکان و 
صنعت نفـــت آبـــادان کـــه از رقابت های لیـــگ برتر به 
لیگ آزادگان نقل مکان کردند، آرزوی پیشرفت بیشتر 

و حضور مجدد در مســـابقات لیگ برتـــر را داریم.

دلیل دستگیری مالک اسپانسر 
سابق استقلال

موبایـــل فروشـــی کـــه در زمـــان علـــی خطیر با باشـــگاه 
اســـتقلال قـــرارداد امضـــا کرد و مدتـــی نام مغـــازه او روی 
لباس اســـتقلال بود به تازگی دســـتگیر شده است. درآن 
زمان بارهـــا بزرگ و کوچـــک به علی خطیـــر گفتند که با 
این شـــرکت همکاری نکنـــد اما مدیر ســـابق بدون توجه 
به درخواســـت های مکرر اهل فن با این موبایل فروشـــی 
قـــرارداد امضا کـــرد. نتیجه آن توافق، مشـــتی طلب به جا 
مانده به باشـــگاه اســـتقلال اســـت و از همه بدتر بدنامی 
برای شـــرکتی که با اســـتقلال قرارداد بسته بود. از سویی 
برخـــی از مالباختگان آن مغازه موبایل فروشـــی صراحتاً 
اعـــلام کردنـــد کـــه چون پـــای اســـتقلال در میـــان بوده 
به نوعـــی بـــه موبایل فـــروش اعتمـــاد کرده اند کـــه این 
موضـــوع نیز قابل تأمل اســـت. ماجـــرای موبایل فروش 
همچنـــان نقل محافل اســـت و به تازگی ســـخنگوی قوه 
قضائیـــه اعـــلام کـــرده موبایـــل فـــروش مورد نظـــر 6۸۸ 
میلیـــارد تومان از مشـــتریان دریافت کرده اســـت و ۳52 
میلیارد تومـــان تعهد خـــود را انجام داده ولی نتوانســـته 
۳۳6 میلیـــارد تومـــان از تعهـــدات خـــود را ایفـــا کند و به 

همین دلیل دســـتگیر شـــده است.
 

اکبرپور: اورونوف را نکونام نخواست
ســـیاوش اکبرپـــور، بازیکن ســـابق اســـتقلال بـــه تازگی 
صحبت هایـــی دربـــاره تیم ســـابق خـــود به زبـــان آورده 
اســـت: »همه چیز دســـت اســـتقلال بود و باید نساجی 
را می بـــرد و قهرمـــان می شـــد.« اکبرپـــور ادامـــه داد: 
»اســـتقلال اصالت دارد و باید اصالت مان حفظ شـــود. 
اســـتقلال از زمـــان جدایی فرهاد مجیدی شـــخصیتش 
از بین رفـــت و رو به ســـر پایینی رفت. رقیـــب با آرامش 
خـــودش جام گرفـــت و ما با تنشـــی که بـــرای خودمان 
درســـت کردیم قهرمان نشـــدیم. امســـال با بهانه گیری 
دو جـــام را از دســـت دادیـــم. خـــود نکونـــام اورونوف را 

نخواســـت و من کامـــلاً در جریان اتفاقـــات بودم.«

نگاه

خبر

محسـن یوسـفی یکـی از اسـتقلالی های 
باشـخصیت و دوست داشـتنی اسـت کـه 
ایـن روزهـا خـودش را بـا کشـف و پـرورش 
اسـتعدادهای فوتبـال مشـغول کـرده و در 
حـال کار در فوتبال بدون سروصداسـت. 
او همچنان پیگیر شـرایط استقلال است 
و تیمـش را همراهـی می کنـد. او معتقـد 
اسـت نکونـام امتیـازات خوبـی گرفتـه و 
بایـد خیلی زود برای فصل آینده رقابت ها 

آماده شـود.
 

 به عنوان یک استقلالی که هواداران 
خیلی دوستش دارند، خیلی کم پیدا 

هستی.
در مازنـدران یـک آکادمـی دارم کـه تـلاش 
می کنم شرایط خوبی برای استعدادهای 
خوب فوتبالی مهیا کنم. مشـغول هستم 

و خـدا را شـکر می کنم.

 می دانیم که پیگیر وضعیت استقلال 
هستی، استقلال فصل گذشته را 

چطور دیدی؟
اسـتقلال با جواد نکونام صددرصد خوب 
عمـل کرد و روزهای خوب زیادی داشـت. 
از نظـر فنی خوب بـود و امتیازات و نتایج 
اسـتقلالی ها  نظـرم  بـه  گرفـت.  خوبـی 
عملکردشـان  از  خوبـی  بـه  می تواننـد 
دفـاع کنند. اکثـر بازی ها را بردنـد. از نظر 
هـوادار هـم اسـتقلال موفـق عمـل کـرد، 
امـا اینکـه رضایـت هـوادار تأمیـن شـود، 
چیـز دیگری اسـت و هـوادار دوسـت دارد 

تیمـش قهرمـان شـود.
 با این وجود شاید همچنان انتقاداتی 

باشد.
بلـه، ولـی اگـر قهرمـان می شـد، داسـتان 
طـور دیگری پیش می رفت و به همه چیز 

متفـاوت نگاه می شـد.
 الان هم حرف از رفتن و یا ماندن جواد 

نکونام است.
زیـادی  دلایـل  کـه  اسـت  ایـن  واقعیـت 
بـرای کنـار گذاشـتن نکونـام وجـود نـدارد 
کـه  بـوده  طـوری  اسـتقلال  عملکـرد  و 
اسـتقلالی ها نبایـد نکونـام را از دسـت 
بدهنـد. شـاید بـا برطـرف کـردن یکسـری 

از ایـرادات اسـتقلال فصـل آینـده بتوانـد 
بـه خواسـته هـواداران برسـد.

 آیا دلیلی هم برای قطع همکاری با 
سرمربی استقلال وجود دارد؟

شـاید بتـوان به این اشـاره کرد کـه نکونام 
قبـل و بعـد از بـازی صحبت هایـی می کرد 
کـه بـه مـذاق خیلی هـا خـوش نیامـد و 
ایـن بخشـی از تردیدهاسـت. اینکه جواد 
فوتبالیسـت بزرگـی بـوده کاملاً مشـخص 
اسـت و حتـی در مربیگـری هـم بسـیار 
خـوب عمـل کـرده، امـا بـه نظـر می رسـد 
بایـد برخـی ایـرادات برطـرف شـود. فکـر 
می کنـم نکونـام بایـد تعامـل بیشـتری بـا 
کـه در  باشـد. همان طـور  بقیـه داشـته 
دوران بـازی اش تعامل خوبی با بازیکنان 
در زمیـن داشـته، در عرصه مربیگری هم 

نیـاز بـه تعامـل دارد.
 شاید به همین خاطر است که هنوز 
وضعیت نیمکت استقلال مشخص 

نیست؟
ضعـف  نقـاط  بایـد  امـا  اسـت،  ممکـن 
برطـرف شـود تا اسـتقلال روزهـای بهتری 

را تجربـه کنـد.
 فکر می کنی چه کسی برای نیمکت 
فصل بعد استقلال مناسب است؟

گزینـه ای بهتـر از جـواد نکونـام نیسـت. 
بـه نظـر مـن بایـد هـر چـه زودتر سـرمربی 
لیسـت  تـا  کننـد  مشـخص  را  اسـتقلال 
ورودی هـا و خروجی هـا مشـخص شـود. 
نکونـام ارتباطـات خوبـی دارد و می توانـد 
بازیکنـان خوبـی را از داخـل و خـارج بـه 
خدمـت بگیـرد. بایـد بـه او فرصـت داد تـا 
بـا رفـع برخـی اشـکالات، اسـتقلال را بـه 

جایـگاه مـورد نظـر هـواداران برسـاند.

سؤال وجواب

جواد رابطه خود را با دیگران بهتر کند

یوسفی: گزینه ای بهتر از نکونام نیست

زوایای جدید پرونده فساد، سرنوشت لیگ را تغییر می دهد؟

زمزمه ها درباره بازگشت پیکان به لیگ برتر

نهادهای 
امنیتی 
و سایر 

مسئولان 
سیگنال هایی 
در خصوص 

بازگشت 
پیکان به 
لیگ برتر 

ارسال 
کردند و بر 

این اساس 
می توان با 

قاطعیت 
گفت که 
پیکان در 
لیگ برتر 

می ماند

 
درســـت در هفته هـــای پایانـــی لیـــگ 
برتـــر بیســـت و ســـوم موضوع فســـاد 

مالی باشـــگاه مس رفســـنجان مطرح 
شـــد و در ایـــن خصـــوص اشـــخاصی 
مورد اتهـــام قـــرار گرفتند و بازداشـــت 
شـــدند. در حال حاضر مبارزه با فســـاد 
در فوتبـــال یکـــی از اولویت هـــای قـــوه 
قضائیه محســـوب می شـــود و هـــر روز 
اخبـــار جدیدی در خصوص بازداشـــت 
یکـــی از ارکان فدراســـیون فوتبـــال به 
گـــوش می رســـد. در این بیـــن مهدی 

تاج، رئیس فدراســـیون فوتبـــال دیروز 
در نامـــه ای بـــه رئیـــس دادگســـتری 
اســـتان کرمـــان درخواســـت کـــرد که 
موارد مربـــوط به اتفاقـــات رخ داده در 
پرونده مس رفســـنجان بـــه اطلاع این 
نهاد برســـد. تاج در ایـــن نامه خواهان 
آن شـــده اســـت کـــه مـــوارد مربـــوط 
بـــه فســـاد رخ داده در پرونـــده مـــس 
رفســـنجان دربـــاره تعداد مســـابقات، 

چگونگـــی اتفاقـــات رخ داده و نحـــوه 
تبانـــی به صورت مشـــخص بـــه اطلاع 
فدراسیون برســـد. گفته می شود علت 
این موضوع، بررســـی تعـــداد امتیازات 
کســـب شـــده توســـط مس رفسنجان 
اســـت تا بدین ترتیـــب فدراســـیون با 
آگاهی بیشـــتری ماجرا را پیگیری کند. 
از جملـــه مـــواردی کـــه مطرح شـــده، 
احتمال ســـقوط مـــس رفســـنجان به 

دســـته پایین تـــر اســـت و در صورتـــی 
کـــه به رکـــن قضایـــی فدراســـیون این 
موضـــوع اثبـــات شـــود ممکن اســـت 
مـــس به دســـته پایین تر ســـقوط کند. 
در ایـــن بین این ســـؤال پیـــش می آید 
که در صورت ســـقوط مس رفســـنجان 
بـــه دســـته پایین تـــر، چـــه تیمـــی بـــه 
جمـــع تیم هـــای لیـــگ برتـــری اضافه 
خواهـــد شـــد؟ این ســـؤالی اســـت که 
»ایـــران« در گفت و گـــو بـــا محمدرضـــا 
کشـــوری فر مطـــرح کرد و سرپرســـت 
ســـازمان لیـــگ پیرامون ایـــن موضوع 
می گویـــد: »بایـــد در این خصـــوص به 
اساســـنامه فدراســـیون فوتبال رجوع 
کنیـــم امـــا فکر می کنـــم که یکـــی از 2 
تیم ســـقوط کرده به لیگ یک به لیگ 
برتر بازخواهد گشـــت.« طبق این ادعا 
یکی از دو باشگاه ســـقوط کرده پیکان 
و صنعـــت نفت آبادان به لیـــگ برتر باز 
خواهد گشـــت. برهمین اساس یکی از 
مســـئولان پیکان که نخواســـت نامش 
فاش شـــود، می گوید: »باشـــگاه پیکان 
در هفته های پایانـــی لیگ برتر مدارکی 
در خصوص فساد و تبانی باشگاه مس 
رفســـنجان در اختیار مسئولان قرار داد 
و فدراســـیون فوتبال، نهادهای امنیتی 
و سایر مســـئولان هم سیگنال هایی در 
خصوص بازگشـــت پیکان به لیگ برتر 
ارســـال کردند و بر این اساس می توان 
بـــا قاطعیت گفـــت که پیـــکان در لیگ 
برتر می مانـــد.« او صحبت هایش را این 
گونـــه ادامه می دهـــد: »البتـــه ممکن 
اســـت در جدول تغییراتی ایجاد شـــود 
و برخـــی از تیم هـــا بـــه لیـــگ پایین تر 

ســـقوط کنند.«

گزارش روز

دلیل شایعه جدایی سرمربی آبی ها فاش شد

نکونام در هلدینگ مخالف دارد
عالیشاه: هر وقت قلعه نویی بخواهد در خدمتم

بازیکنان در انتخاب مربی دخالتی ندارند

بـــا وجـــود اینکـــه اســـتقلال نتوانســـت قهرمان 
لیـــگ برتر شـــود و تیم جواد نکونـــام در رده دوم 
جـــدول رده بندی بیســـت وســـومین دوره لیگ 
برتـــر فوتبال قرار گرفـــت، اما باید اقـــرار کرد که 
اســـتقلال یکی از فصل های موفـــق فوتبالی اش 
را پشـــت سرگذاشـــت. اولاً ایـــن تیـــم بـــا همـــه 
مشـــکلاتی که داشـــت، هفته ها در صدر جدول 
رده بنـــدی بود و با یـــک غفلت جایگاهـــش را از 
دســـت داد و در ثانی استقلال فقط با یک امتیاز 
کمتـــر، قهرمانـــی را از دســـت داد و این در حالی 
بود کـــه تیم هـــای دوم و ســـوم اختـــلاف امتیاز 

بســـیار زیادی بـــا صدر جدول داشـــتند.
ایـــن احـــوال از روزی کـــه بازی هـــا  بـــا همـــه 
پایـــان یافـــت و حتـــی قبـــل از آن و در روزهایی 
کـــه اســـتقلال منتظـــر لغـــزش صدرنشـــین در 
هفته هـــای پایانـــی بـــود، صحبت هایـــی درباره 
جدایـــی جـــواد نکونـــام از اســـتقلال بـــوده و 
همچنـــان ادامه دارد. هنوز نه خـــود نکونام و نه 
مدیران باشگاه استقلال اظهارنظر قطعی درباره 
همکاری مجدد نداشـــته اند. اما این شـــایعات و 

این حـــرف و حدیث ها از کجا نشـــأت می گیرد؟ 
جواد نکونـــام در طول فصل گذشـــته رقابت ها، 
همواره بـــا مدیر باشـــگاه اســـتقلال یعنی خطیر 
اختلافاتی داشـــت که تا پایـــان همکاری خطیر با 
باشـــگاه اســـتقلال ادامه داشـــت و البته با وجود 
تـــلاش برخی ها، حداقـــل بـــرای درز نکردن این 
اختلافات بـــه بیرون از باشـــگاه، جـــواد نکونام 
علنـــاً از این اختلافات پـــرده بر می داشـــت و در 
نهایـــت خطیر در روزهایی که اســـتقلال در صدر 

جـــدول بود، این باشـــگاه را تـــرک کرد.
حالا شـــنیده می شـــود تعدادی از مدیران ارشـــد 
هلدینگ پتروشـــیمی که مالکیت این باشگاه را 
در اختیـــار دارنـــد، تمایلـــی به ادامـــه کار با جواد 
نکونام ندارند و دلیل اصلی این شـــایعات و عدم 
تأییـــد نهایی همـــکاری مجدد نکونام و باشـــگاه 
اســـتقلال همیـــن موضـــوع اســـت. همان طـــور 
کـــه گفته شـــد هنـــوز ایـــن موضـــوع تأییـــد یا رد 
نشـــده، امـــا بر اســـاس ایـــن خبر ممکن اســـت 
راه نکونام و اســـتقلال از هم جدا شـــود و شـــاید 
هـــم در آینده ای نه چنـــدان دور نکونـــام بتواند 
در مذاکـــرات رودررو بـــا مدیـــران هلدینگ نظر 
مســـاعد آنها را جلب کرده و آنها را برای همکاری 

متقاعـــد کند.
طبق آخرین اســـتعلامی کـــه از قـــرارداد نکونام 
گرفته شـــده باشگاه اســـتقلال می تواند یکطرفه 
قرارداد را به نفع خود فســـخ کند. از ســـویی این 

حـــق برای نکونام نیز قائل شـــده اســـت.

جاودانی: ما فقط جریمه می کنیم!
ی  چنـــد  / ر حیم پـــو ر ضـــا  ر محمد
پیـــش ســـرمربی اســـتقلال بابت دو 
نوبـــت مصاحبه علیـــه ارکان برگزاری 
رقابت هـــای لیـــگ از ســـوی کمیتـــه 
حکـــم  گران تریـــن  بـــا  انضباطـــی 
انضباطی تاریخ مواجه شـــد و کمیته 
انضباطی، جـــواد نکونـــام را به دلیل 
دو مصاحبـــه جنجالـــی اش در پایان 
بـــازی نســـاجی و در حاشـــیه تمرین 
اســـتقلال بـــه پرداخـــت 5۰میلیـــارد 
ریـــال جریمه محکـــوم کـــرد. چنین 
جریمه ای چندی پیش علیه عبدالله 
ویســـی هـــم اعمـــال شـــده بـــود اما 
با یـــک تخفیـــف بی ســـابقه، جریمه 

ویســـی وتو شـــد.
عبدالله ویســـی به دلیـــل اظهاراتش 
در کنفرانـــس خبـــری پـــس از دیدار 
فـــولاد خوزســـتان مقابـــل آلومینیوم 
اراک در هفتـــه بیســـت وپنجم لیـــگ 
برتر با جریمـــه عجیب 2میلیاردی که 
ســـازمان لیگ اخیـــراً در قوانین خود 
وضع کـــرده، مواجه شـــد ولی کمیته 
انضباطـــی فدراســـیون فوتبـــال این 
رأی را بـــه تأیید نرســـاند. این تخفیف 
بی ســـابقه باعـــث شـــد تـــا خیلـــی از 
فوتبالدوستان فکر کنند این جریمه 

نکونام هم شکســـته خواهد شـــد.
رضا جاودانی، عضـــو کمیته انضباطی 

در ایـــن خصـــوص بـــه ایران ورزشـــی 
لیـــگ  ســـازمان  »جریمـــه  گفـــت: 
علیـــه عبـــدالله ویســـی در آن مقطع 
قابلیـــت اجرایـــی نداشـــت چراکـــه 
این جریمـــه طبـــق مـــاده 7۱ اعمال 
شـــد و این ماده در تاریخ ۱4۰۳/2/۱۹ 
بـــه تصویب هیأت رئیســـه رســـیده و 
قابلیـــت اجرایـــی پیدا کرده اســـت. 
اما بـــا تصویب هیأت رئیســـه جریمه 

نکونـــام قابلیت اجـــرا دارد.«
جاودانـــی در پاســـخ بـــه این ســـؤال 
کـــه »آیـــا این مـــاده شـــامل مهـــرداد 
محمـــدی هـــم می شـــود« توضیـــح 
داد: »بســـیار خـــوب اســـت کـــه این 
موضـــوع رســـانه ای شـــود، در مـــاده 
7۱ ذکر شـــده ایـــن ماده تنها شـــامل 
مصاحبـــه مدیران، مربیـــان، اعضای 
کادرفنـــی و یا افراد نزدیک به باشـــگاه 
مثـــل معـــاون رســـانه ای و امثالهـــم 
خواهـــد شـــد و در متـــن قانـــون بـــه 

بازیکن اشـــاره ای نشـــده اســـت.«
جاودانـــی در واکنش بـــه جریمه های 
ســـنگین این کمیته در فصل گذشته 
کمیته و نحوه هزینـــه کرد آنها عنوان 
کـــرد: »مـــا فقـــط تیم هـــا را جریمـــه 
می کنیم و اطلاعـــی از نحوه پرداخت 
و هزینه کـــرد آنها نداریم. این موضوع 
باید از ســـازمان لیگ پیگیری شود.«

امید عالیشـــاه کـــه در اتفاقـــی عجیب در نمایشـــگاه 
آگروفـــود یا همان نمایشـــگاه صنایع کشـــاورزی، مواد 
غذایـــی و ماشـــین آلات وابســـته حاضـــر شـــده بود، 
در دام خبرنـــگاران فوتبالـــی افتـــاد و بـــه ســـؤال های 
آنها پاســـخ داد.عالیشـــاه در مـــورد اینکـــه قلعه نویی 
او را بـــه دلیل ســـن بـــالا و عدم ســـابقه ملـــی، به تیم 
ملی دعـــوت نکرده، گفـــت: آقای قلعه نویـــی به بنده 
لطـــف دارد و من هم بـــرای تیم ملـــی آرزوی موفقیت 
دارم. همـــه مـــا زیر پرچم یک کشـــور هســـتیم و برای 
موفقیـــت تیم ملـــی دعا می کنیـــم. انـــرژی مثبت ما 
پشت ســـر آنهاســـت و امیدوارم موفق شـــوند. من از 
تیـــم ملی زیـــر ۱۱ ســـال در تمـــام رده های ملـــی بازی 
کـــردم. در تیم امیـــد و تیم ملی بزرگســـالان هم بازی 
کـــردم و در زمـــان کـــی روش بـــه اردو دعوت شـــدم و 
چهـــار، پنج بازی نیز انجام دادم. متأســـفانه یکســـری 
اتفاقـــات افتاد که دوســـت ندارم به گذشـــته برگردم. 
هر موقع قلعه نویی تشـــخیص بدهـــد و فکر کنند که 
مـــن می توانـــم به تیـــم ملی کمـــک کنم بـــا افتخار در 
خدمـــت تیم ملی خواهـــم بود .کاپیتان پرســـپولیس 
راجع به انتقاد اســـتقلالی ها از قهرمانی تیمش گفت: 
اینطـــور بازی ها نخ نما شـــده اســـت. هـــواداران فهیم 
اســـتقلال متوجه هســـتند که تیم شـــان بایـــد خیلی 
بهتـــر از اینها بازی کند. خیلـــی از بچه های آنها رفقای 

خوب ما هســـتند و همیشـــه این رقابت هســـت، 
اما اگـــر بخواهیم بـــا حـــرف زدن موفقیت های 
یک تیم را در ۸ ســـال گذشته زیر سؤال ببریم، 
درســـت نیســـت. تیم ما ۱4 جام به دست آورده 
اســـت. بـــدون شـــک ایـــن قهرمانی هـــا اتفاقی 
نیســـت و بچه هـــای مـــا تشـــنه جام هســـتند. 
شـــما وقتـــی دو ســـه جام بـــه دســـت می آورید 
طبیعتاً به لحاظ انگیزشـــی افُـــت می کنید، اما 

می بینیـــد که بچه هـــای مـــا در هر بازی ســـنگ 
تمـــام گذاشـــتند. شـــاید اســـتقلال اگر بـــازی با 

نســـاجی را می بـــرد بـــه راحتـــی قهرمان می شـــد، 
نمی توانیـــم این مســـائل را به قضا و قدر بســـپاریم 
و بگوییـــم داور اینطور کـــرد و آن بازیکن فلان کار را 
کرد، این حرف ها قشـــنگ و جوانمردانه نیست.او 
درباره انتخاب ســـرمربی پرسپولیس و اینکه آنها تا 
چند روز آینده منتظر اوســـمار خواهند بود، گفت: 
تا جایی که من صحبت کردم، قرار شـــده اوســـمار 
اطلاع بدهد و امیـــدوارم که هرچه زودتر این قضیه 
مشـــخص شـــود. در نیم فصل گذشـــته هم پس از 
اینکـــه درویش از مـــن، بیرانوند و امیـــری در مورد 
انتخاب ســـرمربی ســـؤال کرد، به او گفتم شـــما 
در اینکه هر کســـی را به عنوان ســـرمربی انتخاب 
کنیـــد مختار هســـتید، مـــن به عنـــوان بازیکن با 

تیـــم قـــرارداد دارم و تمـــام تلاشـــم را می کنـــم که 
وظیفـــه ام را انجـــام دهـــم و هـــر انتخابی داشـــته 

باشـــید ما حمایـــت می کنیـــم و در اینطور مســـائل 
دخالـــت نمی کنیم.
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